
Vi skal have et friplejehjem snarest muligt 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse 

Seniorrådets Mogens Buch-Larsen spørger, hvornår vi får et friplejehjem i 

Hørsholm. Mit svar er snarest muligt. Kommunen arbejder pt. med to 

muligheder. Ved Klædebo og ved Kokkedal station. 

Desværre er projektet ved Klædebo gået lidt i stå grundet krav om 

støjmålinger. Jeg håber, at problemerne snart løses, så vi kan komme videre 

med det. Samme gælder et friplejehjem ved Kokkedal station. 

Hørsholm Kommune har brug for flere plejehjemspladser, og borgerne har 

krav på flere valgmuligheder for valg af plejehjem end kommunale tilbud. 

Nogle frygter at der vil kunne opstå en overkapacitet af plejehjemspladser. 

Såfremt det bliver tilfældet, er jeg sikker på, at de nemt kan afsættes til anden 
side. Sådan som det også sker på folkeskoleområdet, hvor mange børn fra 

både Kokkedal og Rudersdal Kommuner går i skole i Hørsholm Kommune og 

har gjort det længe. 

Selv for mig er det svært at sætte dato på, hvornår vi har et friplejehjem i 

Hørsholm Kommune, selv om jeg gerne ville kunne gøre det. 

 


